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§ 16 

 

Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns. 

 

Rådet godkänner att Ulla Kronnäs får delta som adjungerad som representant för 

SPF på dagens möte. 

____________ 

 

 

§ 17 

 

Val av justerare  

Erika Snygg (FUB) utses att justera dagens protokoll tillsammans med ordförande. 

 

____________ 

 

 

§ 18 

 

Vård- och omsorgschef Fredrik Yllman besöker rådet 

Rådet informeras om: 

-Nära vård i Sörmland. 

 

-Läget i verksamheten. 

Det är gott bemanningsläge i samtliga verksamheter. Behov att rekrytera en 

handfull undersköterskor i hemtjänsten.  

 

-Vård- och omsorgsplan.  

Tillväxt prognostiseras inom vård- och omsorgskontorets alla områden såsom 

boende, dagverksamhet, daglig verksamhet och hemtjänst. 

 

-Annan utveckling på kontoret.  

Nya handlingsplaner för vård och omsorg av personer med kognitiv sjukdom samt 

inom palliativ vård har tagits fram.  

På myndighetskontoret har förenklad handläggning införts gällande vissa insatser.  

Digitalisering pågår inom kontorets områden, det har bland annat påbörjats ett 

projekt med automatiska läkemedelsautomater som placerats hos några brukare. 

Alla trygghetslarm kommer att bytas ut med anledning av att 2G-nätet och 3G-

nätet avvecklas. 

 

-Kompetensförsörjning. 

En ny kompetensförsörjningsplan har tagits fram för att tillgodose att det finns rätt 

kompetens på rätt plats. Intern och extern utbildning av personal pågår. Vård- och 

omsorgskontoret strävar efter att vara en attraktiv arbetsgivare och att det ska 
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finnas tydliga karriärvägar för personalen. 

 

-Robusthet. 

Vård- och omsorgskontoret arbetar med kontinuitetsplanering för att verksamheter 

ska kunna upprätthållas vid störning eller eventuell kris. Åtgärder genom bland 

annat lagerhållning, reservkraft och värmesystem som även kan kyla lokaler finns. 

Övning och utbildning för personal pågår.  

 

-Vård- och omsorgskontoret anordnar en seniordag den 16 oktober på 

Skärborgarnas hus. 

 

____________ 

 

 

§ 19 

 

Information och frågor från föreningarna 

Den 11 september 2024 har det per epost inkommit en skrivelse till sekreterare 

Kerstin Wisén där PRO Trosa-Vagnhärad-Västerljung, SPF Seniorerna Trosa, Trosa 

Vagnhärads Finska Förening och Östra Sörmlands reumatikerförening står som 

avsändare. SPF seniorerna Trosa har innan dagens sammanträde meddelat 

sekreterare Kerstin Wisén och ordförande Helena Koch att de inte har kännedom 

om innehållet i skrivelsen och att de inte står bakom den. 

 

Då skrivelsen inte har rätt avsändare avvisar ordförande Helena Koch frågan från 

dagens sammanträde. 

 

SPF seniorerna Trosa 

Ulla Kronnäs informerar att SPF under året har sökt och beviljats projektpengar. 

SPF har använt dessa pengar till att bland annat anordna olika aktiviteter under 

sommaren såsom fikaträffar och grillkvällar. De har även anordnat 

friskvårdaktiviteter av olika slag såsom sitt-yoga och ”Panterparkour”. SPF har även 

inlett ett samarbete med ”cykel utan ålder”. De planerar även att anordna en lunch 

på julafton för de som sitter ensamma på julen.  

 

Reumatikerförbundet 

Iréne Wrande informerar att de för samtal med badhuset Safiren i Vagnhärad 

gällande deras handikappanpassade ingång som finns på baksidan för att badhuset 

ska vara tillgängligt för alla.  

  

Trosa-Vagnhärads finskaförening 

Eira Lavio belyser problemet att det fortfarande saknas sittbänkar på Lånestavägen 

i Vagnhärad. Vidare framförs missnöje att den finsk-svenska språkhjälp som finns 

framtagen av föreningen inte används av personal inom Vård- och 

omsorgskontoret. Ordförande Helena Koch informerar att hon, redan efter rådets 

sammanträde i maj 2024, har lyft frågan med Vård- och omsorgschef Fredrik 
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Yllman. Ordförande kommer att påminna Fredrik Yllman om språkhjälpen igen.  

 

Samtal förs bland rådets representanter kring det stormöte som anordnades innan 

sommaren i projektet att minska ofrivillig ensamhet bland äldre. Någon 

rapport/protokoll från det mötet har ännu inte delgetts föreningarna. Ordförande 

Helena Koch tar frågan vidare till Anders Tholerud (KD).  

____________ 

 

§ 20 

 

Genomgång av föregående mötesprotokoll  

Genomgång av protokollet från föregående sammanträde med äldre- och 

omsorgsrådet.  

 

Sekreterare Kerstin Wisén ställer frågan om rådet önskar fortsätta ta del av 

kallelser till nämndsammanträden som berör rådets område för kännedom, då 

sekreterarens uppfattning är att dessa kallelser har orsakat en del förvirring. Några 

av rådets representanter uttrycker att de önskar mer aktiv roll som remissinstans i 

rådet och inte delta på nämndsammanträden som åhörare. Rådet beslutar dock att 

de även fortsättningsvis ska fortsätta att delges kallelser till nämndsammanträden 

för kännedom.  

____________ 

 

§ 21 

 

Övriga frågor 

Erika Snygg från FUB önskar att någon från skolkontoret ska besöka rådets nästa 

möte för att informera kring bland annat anpassad grundskola och gymnasieskola. 

Sekreterare Kerstin Wisén kommer att skicka en förfrågan gällande detta till 

skolkontoret. Erika Snygg kommer att mejla frågor till sekreterare med frågor hon 

önskar ska belysas.  

____________ 

 

§ 22 

 

Nästa möte 

Nästa möte är den 25 november.  

____________ 

 

 


